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RG.0012.24.2013 
 

Protokół Nr 24/13 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 
odbytego w dniu 21 marca  2013 roku 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 935 a zakończyła o 1440. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, który 
powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 4 Członków 
Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad, do 
którego nie zgłoszono uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Przed przystąpieniem do rozpatrzenia projektów uchwał  Przewodniczący Komisji 
Tomasz Budziło udzielił głosu P. Marcie Koluch z Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 
Stalowej Woli, która przedstawiła aktualne informacje w zakresie rolnictwa.  
Poinformowała między innymi o wymogach wzajemnej zgodności w zakresie cross – 
compliance odnośnie dobrostanu zwierząt. Wymagania ogólne dla wszystkich zwierząt 
gospodarskich dotyczą m. in. dozoru oraz kontroli zwierząt, odpowiedniego karmienia i 
pojenia zwierząt, higieny sprzętu i urządzeń do karmienia i pojenia, pomieszczeń 
inwentarskich, budynków odpowiednio dostosowanych do utrzymywania zwierząt. W 
tym zakresie będą prowadzone kontrole przez Inspekcję Weterynaryjną. Nie spełnienie 
wymogów skutkować może potrąceniem wysokości płatności bezpośrednich.  
P. Marta Koluch powiadomiła o stawkach dopłat bezpośrednich za 2012r. Podstawowa 
jednolita płatność obszarowa wynosi  723 zł za ha plus dodatkowo uzupełniająca płatność 
podstawowa – 211 zł. Nadmieniła, że wypłata dopłat za rok ubiegły będzie w tym roku 
opóźniona. 
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Powiadomiła również o możliwości skontrolowania  producentów rolnych pod względem  
pochodzenia wykorzystywanego materiału siewnego i sadzeniakowego. Posiadanie 
materiału nie wiadomego źródła może skutkować nałożeniem kary. P. Koluch zachęciła 
do sprawdzenia źródła materiału siewnego poprzez dokonanie bezpłatnego badania, 
którym zajmuje się firma w Toruniu. Próbkę materiału można przesłać przesyłką 
pocztową. Pamiętać również należy o terminowym zgłaszaniu zdarzeń zwierzęcych typu 
urodzenia czy padnięcia.  
P. Koluch zaapelowała o zawieranie umów ubezpieczenia płodów rolnych i zwierząt 
gospodarskich od następstw klęsk żywiołowych. 
 
Ad.IV/1. 
Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy Marta Król – Handzlik przedstawiła 
sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony i Promocji Zdrowia 
Psychicznego w Gminie Radomyśl nad Sanem za 2012r. 
Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/152/12 Rady Gminy 
Radomyśl nad Sanem z dnia 29 listopada 2012r. w sprawie likwidacji Gminnego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem 
przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
jednogłośnie – 4 głosy „za”. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zgłoszenia sołectwa do Podkarpackiego 
Programu Odnowy Wsi na lata 2011-2016 przedstawiła pracownik Urzędu Gminy 
Izabela Szałaj. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie - 3 głosy 
„za” (w trakcie głosowania nieobecny był radny Bolesław Puka). 
 
Ad.IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie włączenia Gminnego Przedszkola Publicznego 
w Radomyślu nad Sanem do Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem przedstawiła i 
omówiła Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 
Po złożonych informacjach i dyskusji Członkowie Komisji jednogłośnie wstrzymali się 
od głosu w głosowaniu  - 4 głosy „wstrzymujące”. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Radomyśl nad Sanem omówiła 
Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 
Odnośnie przedstawionego projektu uchwały Członkowie Komisji jednogłośnie 
wstrzymali się od głosu w głosowaniu  - 4 głosy „wstrzymujące”. 
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Ad. IV/6.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. 
„Fascynująca nauka w Radomyślu nad Sanem” współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – Priorytet IX, 
Działanie 9.1przedstawił Dyrektor Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem  Marek Pater. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie jednogłośnie zaopiniowany w 
głosowaniu – 4 głosy „za”. 
 
Ad.IV/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem do 
realizacji w 2013 roku projektu pn. „Czas na aktywność w Gminie Radomyśl nad 
Sanem” w ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki omówiła 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak – Wojtala. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie - 4głosy 
„za”. 
 
Ad.IV/8. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  likwidacji Zakładu Gospodarki Komunalnej w 
Radomyślu nad Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 2 głosy 
„za”, 2 głosy „wstrzymujące”. 
 
Ad.IV/9. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Radomyśl nad Sanem, 
udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z 
tych przystanków przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej 
Magdalena Grębowiec. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 3 głosy 
„za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
 
Ad.IV/10. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez 
operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Referatu 
Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 
Przedstawiony projekt uchwały wraz ze stawką opłaty za korzystanie przez operatora i 
przewoźnika z przystanków komunikacyjnych w wysokości 0,05 zł, został pozytywnie 
zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV/11. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości tej opłaty oraz stawki za pojemnik o 
określonej pojemności przedstawiła Kierownik Referatu Podatków Danuta Chamera. 
 
 



 4

P. Danuta Chamera podała propozycje stawek opłat zgłoszonych przez Wójta Gminy. 
1). W przypadku zbierania odpadów w sposób nieselektywny wysokość miesięcznej 
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od jednego gospodarstwa 
domowego wynosiłaby:  
- dla gospodarstwa domowego zamieszkałego przez 1-2 osoby – 28 zł 
- dla gospodarstwa domowego zamieszkałego przez 3 osoby i więcej – 30 zł 

2). W przypadku zbierania odpadów w sposób selektywny wysokość miesięcznej stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od jednego gospodarstwa domowego 
wynosiłaby:  
- dla gospodarstwa domowego zamieszkałego przez 1-2 osoby – 16 zł 
- dla gospodarstwa domowego zamieszkałego przez 3 osoby i więcej – 18 zł 

Radny Stanisław Kosiński zaproponował, aby przyjąć miesięczną stawkę opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi od jednego gospodarstwa domowego w 
wysokości 13 zł. tj. stawkę ustaloną przed wejściem w życie nowelizacji  ustawy o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminach.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zgłoszone stawki. 
Stawka w wysokości 28 zł uzyskała 3 głosy. 
Stawka w wysokości 30 zł uzyskała 3 głosy. 
Stawka w wysokości 16 zł uzyskała 3 głosy. 
Stawka w wysokości 18 zł uzyskała 3 głosy. 
Za stawką w wysokości 13 zł nie głosował żaden radny. 
Jeden radny wstrzymał się od głosu. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 3 głosy 
„za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
 
Ad.IV/12. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
przedstawiła Kierownik Referatu Podatków Danuta Chamera. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 3 głosy 
„za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
 
Ad.IV/13. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przedstawiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy 
„za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV/14. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 3 głosy 
„za” – jednogłośnie ( radny Bolesław Puka zwolnił się z dalszych obrad). 
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Ad.IV/15. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 
Szeliga. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 3 głosy 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/16. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 3 głosy 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/17. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2013 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 3 głosy 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/18. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl 
nad Sanem na 2013 rok został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 3 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/19. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2013 rok został pozytywnie zaopiniowany w 
głosowaniu – 3 głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
Radny Stanisław Kosiński zgłosił wnioski o treści - cyt.  
1. „ Zorganizować obchody na 40 – lecie gminy Radomyśl”. 
2. „Wsparcie dla budowy uzdrowiska w Lipie”. 
3. „Oczyszczenie jeziora w Chwałowicach”. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                             Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   


